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VRAGEN van GroenLinks van de heer M.T. Gijsbertsen betreffende mededelingen 

van informateur Remkes in de media. 

(Binnengekomen: 15 november 2012). 

 

Het college beantwoordt de vragen als volgt: 

Groningen, 27 november 2012. 

 

 

1. Is de mededeling van informateur Remkes juist dat er sprake is van nieuwe tekorten 

van 28 miljoen euro? 

 

Zoals de heer Remkes in de bijeenkomst van de raad op 23 oktober 2012 heeft 

aangegeven is geen sprake van nieuwe tekorten. De heer Remkes heeft gedoeld op 

taakstellingen die ook onderdeel zijn van de concept-begroting 2013, die op 

11 oktober aan de raad is gestuurd. Het gaat onder andere om taakstellingen op het 

gebied van de lopende bezuinigingstaakstelling 2011-2014 en taakstellingen binnen 

het sociale domein.  

 

 

2. Zo ja, waarom is de raad daar niet over geïnformeerd voordat de informateur 

hiervan melding maakte in de media? En hoe is het mogelijk dat al een week na de 

presentatie van de begroting sprake is van tegenvallers van 28 miljoen euro? 

 

Niet van toepassing. 

 

 

3. Zijn informateur Remkes en informateur Tichelaar op de hoogte gesteld van de 

onderzoeken naar alternatieven voor de Regiotram? Zo nee, waarom niet en is het 

college bereid de informateurs deze informatie alsnog toe te doen komen?  

 

Ja, de informateurs zijn geïnformeerd over de mogelijke alternatieven voor de 

RegioTram. 

 


